
P R O T O K Ó   Nr II/07
z obrad V Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie

z/s w Mszanowie

Sesja odby a si  w dniu 20 marca 2007 roku, w sali narad Urz du Gminy w
Mszanowie i trwa a w godz. od 1000 do 1345. Na ogóln  liczb  15 radnych, w Sesji
uczestniczyli wszyscy radni.
Lista obecno ci stanowi za cznik nr 1.

Spoza cz onków Rady w Sesji uczestniczyli:
- Wójt Roman Tr pczy ski
- Marek Szczech – Komendant Powiatowy Pa stwowej Stra y Po arnej w Nowym
Mie cie Lubawskim
- podinspektor Andrzej Olszewski – Komenda Powiatowa Policji w Nowym Mie cie
Lubawskim
- Ewa Pielak - Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Mie cie Lubawskim
- Skarbnik Gminy Ewa pi ewska
- Dyrektor Gminnego Zespo u O wiaty Krystyna Danielewska
- Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego przy Urz dzie Gminy Mieczys aw Wojtaszko
- Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Halina Kaczmarska
- Dyrektorzy Szkó
- so tysi
Lista osób zaproszonych i so tysów stanowi za cznik nr 2 i 3.
- reprezentacja dzieci ze Szko y Podstawowej w Gwi dzinach wraz z opiekunem

Porz dek obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyj cie protoko u z obrad IV Sesji.
4. Zg aszanie zmian do porz dku obrad.
5. Informacja o stanie adu i porz dku publicznego, bezpiecze stwa przeciwpo arowego
i udziale w akcjach ratowniczych w 2006 roku

      a) informacja Komendy Powiatowej Policji,
      b) informacja Komendy Powiatowej Pa stwowej Stra y Po arnej,

            c) informacja Powiatowego Inspektora Sanitarnego.
6. Informacja o dzia alno ci Wójta w okresie mi dzysesyjnym.
7. Zapytania i wnioski.
8. Podj cie uchwa y w sprawie zmiany bud etu gminy na rok 2007.
9.Podj cie uchwa y w sprawie zaci gni cia kredytu d ugoterminowego.
10.Podj cie uchwa y w sprawie zarz dzenia wyborów so tysów i rad so eckich w

so ectwach Gminy Nowe Miasto Lubawskie.
11. Podj cie uchwa y w sprawie rozwi zania Zwi zku Gmin Trasy Kopernika skiej Drogi

Mi dzyregionalnej Nr 52.
11a. Podj cie uchwa y w sprawie zaci gni cia po yczki d ugoterminowej.
12.Odpowiedzi na zapytania i wnioski.
13.Zamkni cie obrad Sesji.

Przebieg obrad:
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Ad 1
Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum nast pi o jak na wst pie protoko u.

Ad 2
Na sekretarza obrad powo ano radnego Ireneusza Kowalskiego.

Ad 3
Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara poprosi  sekretarza IV Sesji o
przedstawienie informacji o protokole.

Radny Dariusz Kopa ski poinformowa , e zapozna  si  z protoko em z poprzedniej
Sesji, jego tre  odzwierciedla przebieg obrad i wnioskowa  o jego przyj cie.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie przyj a protokó  z IV Sesji.

Ad 4
Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara zg osi  nast puj ce zmiany do
porz dku obrad:
- punkt dotycz cy informacji o stanie adu i porz dku publicznego, bezpiecze stwa
przeciwpo arowego i udziale w akcjach ratowniczych w 2006 roku

      a) informacja Komendy Powiatowej Policji,
      b) informacja Komendy Powiatowej Pa stwowej Stra y Po arnej,

           c) informacja Powiatowego Inspektora Sanitarnego,
przenie  jako punkt 5, zaraz po przyj ciu zmian w porz dku obrad,
- dotychczasowy punkt 11 „Podj cie uchwa y w sprawie zabezpieczenia rodków w
bud ecie na lata 2008 i 2009 na inwestycj  wspó finansowan  z Mechanizmu
Finansowego EOG oraz Norweskiego Mechanizmu Finansowego pt. „program bada
przesiewowych dla wczesnego wykrywania nowotworów przewodu pokarmowego dla
mieszka ców powiatu nowomiejskiego”, wykre li .
- uzupe ni  porz dek obrad o 2 dodatkowe punkty jako 11- podj cie uchwa y w sprawie
rozwi zania Zwi zku Gmin Trasy Kopernika skiej Drogi Mi dzyregionalnej Nr 52
oraz jako 11a – podj cie uchwa y w sprawie zaci gni cia po yczki d ugoterminowej.

W g osowaniu jawnym Rada Gminy jednomy lnie dokona a zmiany porz dku obrad.

Dzieci ze Szko y w Gwi dzinach zwiedzaj c Urz d uczestniczy y w otwarciu Sesji i
za piewa y piosenk .

Ad 5
a)
Informacj  Komendy Powiatowej Policji przedstawi  podinspektor Andrzej Olszewski.
Informacja stanowi za cznik nr 4.

Radny Cezary Kawiecki stwierdzi , e ostatnio prowadzona kontrola na skrzy owaniu w
kach Bratia skich prowadzona przez s  celn  stwarza a ogromne zagro enie dla

ruchu.

Podinsp. A.Olszewski odpowiedzia , e znane by y te utrudnienia i wnioski zosta y
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skierowane do s b celnych.

Radny Cezary Kawiecki zapyta , czy kontrola fotoradarem powinna by  poprzedzana
znakiem.

Przedstawiciel Policji odpowiedzia , e znak mo e by , ale nie musi.

So tysi wsi Nawra, Bagna i Bratiana stwierdzili, e s aby jest kontakt z dzielnicowym.

Podinspektor Andrzej Olszewski odpowiedzia , e na terenie gminy zmieni  si
dzielnicowy, st d mo e chwilowy brak kontaktu z so tysami.

b) Informacj  Komendy Powiatowej Pa stwowej Stra y Po arnej przedstawi
Komendant Powiatowy Marek Szczech. Informacja stanowi za cznik nr 5 do protoko u.

Radny Roman Jadanowski poinformowa , e dzwoni c na numer alarmowy 112 z
telefonu komórkowego zg asza si  I awa i przekazuje informacje do Nowego Miasta
Lubawskiego.

Komendant Powiatowy potwierdzi  t  sytuacj , ale jest to sprawa czno ci, opó nienie
w interwencji s b ratunkowych jest niewielkie.

Wójt omówi  wspó prac  Zarz du Miejsko-Gminnego OSP z Komend  Powiatow .

c) Informacj  Powiatowego Inspektora Sanitarnego przedstawi a Ewa Pielak.
Na terenie powiatu Staja Sanitarno-Epidemiologiczna nadzoruje 689 obiektów, w roku
ubieg ym wykonali 1468 kontroli, dla poprawy warunków wydali 250 decyzji, 45
mandatów.
Na terenie gminy znajduje si  11% kontrolowanych obiektów, najmniej w powiecie, 2
zak ady z dziedziny epidemiologii, czyli s by zdrowia (Medicus i Klinika Profilaktyki
Ruda), 11 zak adów, 15 zak adów higieny komunalnej, s  to przede wszystkim wodoci gi
i wietlice, higieny ywno ci 44 obiekty, higiena szkolna obejmuje pod nadzorem 7
obiektów (szko y i Dom Dziecka w Pacó towie). W ubieg ym roku wp yn o 12 pism od
mieszka ców w sprawie nieprawid owo ci, z tego 5 wniosków dotycz cych utrzymania
czysto ci i porz dku, zosta y one skierowane do Urz du Gminy.
Od mieszka ców gminy wp yn y 2 pisma interwencyjne z Jamielnika dotycz ce
wylewania nieczysto ci na posesje i Gwi dzin - dotyczy o niew ciwego sk adowania
obornika.
Firma szczególnie kontroluje wodoci gi, jako  wody do spo ycia. Hydrofornie znajduj
si  w Mszanowie, Nawrze, Gwi dzinach, Tylicach, Lekartach i Bagnie, Skarlin by
wy czony z eksploatacji. W tych wodoci gach przeprowadzono oko o 30 kontroli. Za
jako  wody odpowiada administrator sieci, w ich gestii le y sprawdzanie jej jako ci.
Omówi a spraw  poziomu manganu w wodzie.
W sprawie higieny szkolnej – poprawi y si  warunki w szkole w Gwi dzinach w zwi zku z
oddaniem do u ytku po modernizacji. Najtrudniejsze warunki wyst puj  w szkole w
Radomnie, brak sanitariatów dla klas I-III i szatni.

Przewodnicz cy Rady stwierdzi , e zmieni a si  sytuacja prawna, w poprzednich latach
woda by a cz sto badana nieodp atnie.
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Powiatowy Inspektor Sanitarny odpowiedzia a, e woda z nadzoru badana jest tylko w
sytuacji zagro enia zdrowotnego, w innych przypadkach wykonuje si  odp atnie na

danie w ciciela.

Radny Cezary Kawiecki zapyta , czy dodawanie do karmy barwników, aby uzyska
bardziej intensywne zabarwienie tka jaj, jest szkodliwe.

Pani Ewa Pielak odpowiedzia a, e stosowanie barwników zgodnie z normami nie
szkodzi. Tymi sprawami zajmuj  si  s by weterynaryjne.

Ad 6
Wójt przedstawi  informacj  ze swojej dzia alno ci w okresie mi dzysesyjnym:

- 14 lutego podpisana zosta a umowa z Bankiem Gospodarki ywno ciowej i
Gminnym O rodkiem Pomocy Spo ecznej w sprawie dostaw ywno ci, gmina
ponosi koszty w wysoko ci 2% warto ci, 4 800 z .

- 15 lutego odby o si  Walne Zgromadzenie Gminnej Spó ki Wodnej, dokonano
podsumowania dzia alno ci,

- 16 lutego odby  si  przetarg na dzier aw  jeziora (Wieczorne), po onego w
Skarlinie, wygra  Pan Wojciech Jakielski zam. w Skarlinie,

- 19 lutego w Urz dzie Marsza kowskim podpisany zosta  aneks do umowy w
sprawie remontu wietlicy w Mszanowie.

- 20 lutego odby  si  przetarg na sprzeda  budynku po Kó ku Rolniczym w
Radomnie. Sprzedano za kwot  50 tys.z .

- w Bratianie odby  si  Halowy Turniej Pi karski o puchar Wójta,
- 26 lutego, Wójt zatwierdzi  wnioski o utworzenie pracowni komputerowych w

szko ach, w ramach Europejskiego Funduszu Spo ecznego,
- 28 lutego Wójt uczestniczy  w spotkaniu w Poliklinice w Olsztynie w sprawie

podj cia wspó pracy z samorz dami w realizacji programu profilaktyki raka szyjki
macicy i piersi.

- w tym dniu odby o si  równie  spotkanie organizowane przez Urz d
Marsza kowski w sprawie rejonizacji sk adowisk i wysypisk mieci na Warmii i
Mazurach.

- 1 marca Wójt bra  udzia  w Walnym Zgromadzeniu Zwi zku Gmin Pó nocnego
Mazowsza. Celem Zwi zku jest doprowadzenie sieci gazowej do Lubawy przez
Nowe Miasto Lubawskie w latach 2009-2010.

- 2 marca odby o si wi to Szko y w Gwi dzinach,
- równie  w tym dniu odby o si  spotkanie u Starosty w sprawie remontu dróg

wojewódzkich,
- 5 marca og oszono wyniki konkursu na dyrektora Gminnego Centrum Kultury w

Mszanowie, II etap odby  si  12 marca, uczestniczy y 2 osoby,  wygra  Pan
Andrzej Andrzejewski, który obejmie funkcj  z dniem 1 kwietnia br.,

- 6 marca, Wójt jako wiadek bra  udzia  w rozprawie w S dzie Rejonowym w
sprawie drogi w Bratianie,

- równie  6 marca Wójt uczestniczy  w konferencji zorganizowanej przez
Uniwersytet Warmi sko-Mazurski, omawiano Regionalny Program Operacyjny
Warmii i Mazur,

- Wójt poinformowa , e podj  wspó prac  z Firm  Consultingow  Pani Hanny
Milewskiej w zakresie opracowywania wniosków do Norweskiego Mechanizmu
Finansowego.

- 10 marca odby y si  eliminacje Turnieju Wiedzy Po arniczej,
- odby y si  Zimowe Igrzyska Wsi w szkole w Bratianie,
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- wspólnie z Przewodnicz cym Rady uczestniczyli w mi dzygminnym spotkaniu z
okazji Dnia Kobiet, które organizowa a gmina Kurz tnik,

- 13 marca odby o si  podsumowanie narad rejonowych w sprawie Krajowego
Planu Gospodarki Odpadami, zorganizowane przez Marsza ka Województwa,

- 14 marca og oszony zosta  przetarg na wykonanie remontu Szko y Podstawowej
w Radomnie, warto  robót 350 tys.z ., zako czenie robót 15 sierpnia br.

- 14 marca odby  si  Zarz d Zwi zku Gmin Wiejskich w Warszawie, natomiast 15 i
16 marca odby o si  Zgromadzenie Zwi zku Gmin Wiejskich, Wójt zosta  wybrany
jako zast pca sta ego przedstawiciela na konferencj  regionaln  w ramach
opiniowania Programu Regionalnego Warmii i Mazur,

- 19 marca og oszono przetarg na remont wietlicy w Mszanowie, realizowany w
ramach programu „Odnowa wsi dziedzictwa kulturowego”, Wójt poinformowa , e
o 1 rok zosta  przed ony termin sk adania wniosków do tego programu. Plan
rozwoju miejscowo ci b dzie opracowany dla Chro la, Lekart i Tylic.

Ad 7
Zapytania i wnioski:

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara nawi za  do Zimowych Igrzysk Wsi w
Bratianie, frekwencja by a niska, zw aszcza w ród radnych.

Pan Dariusz Krajnik mówi  o potrzebie remontu dróg. Wnioskowa  o renowacj  pomnika
pami ci w Gry linach, jest w bardzo z ym stanie.

Pan Marek Miecznikowski mówi  o remontach dróg, poinformowa , e na dachu stodo y
w Chro lu jest bocianie gniazdo, ale dach ten grozi zawaleniem.

Wójt odpowiedzia , e spraw  bocianiego gniazda mia a zaj  si  miejscowa Ochotnicza
Stra  Po arna.

Radny Roman Jadanowski zg osi  nast puj ce sprawy dotycz ce drogi powiatowej w
Radomnie w kierunku I awy:

- zlikwidowa  wycieki wody gruntowej, która sp ywa na asfalt w trzech miejscach w
rodku wsi, przy stadionie i w stron  I awy,

- ustawi  lustro przy wyje dzie na zakr cie, najlepiej w ogrodzie u Pana
Lewandowskiego, który wyrazi  zgod ,

- budowa chodnika wzd  drogi asfaltowej w kierunku I awy,
- zabezpieczy  osuwaj  si  skarp  na drog .

So tys wsi Radomno Marianna Ko ecka popar a wnioski radnego Jadanowskiego.
Wspomnia a o potrzebie renowacji pomnika we wsi, jest na nim jeszcze orze  bez
korony.

Radny Cezary Kawiecki nawi za  do wcze niej z onych wniosków i zapyta , czy
zosta y wys ane, do Zarz du Dróg Wojewódzkich w sprawie nieumy lnego uszkodzenia
pobocza, po jego zebraniu woda nie sp ywa do studzienek, ale powoduje bagno, woda,
która sp ywa z kratek, na wylocie rur zosta a zabezpieczona z jednej strony, natomiast z
drugiej strony eroduje i nale oby podobnie zabezpieczy .

Radny Roman Sienkowski wnioskowa  o wymian  pojemników na odpady na bardziej
estetyczne i sprz tanie wokó  koszy przez firm , która zbiera mieci. Ponadto radny
wnioskowa  o ustawienie drugiego lustra na skrzy owaniu drogi krajowej z drog  w
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kierunku Nowego dworu, z której nie ma widoczno ci na nadje aj ce pojazdy z
Rakowic.

Wójt odpowiedzia , e pracownik z Zarz du Dróg Krajowych skontaktuje si  z so tysem.

Radny Zdzis aw Arentowicz wnioskowa  o ustawienie koszy przy starej remizie. Radny
uwa a, e nale oby oszcz dza  energi , o wietlenie uliczne jest w czone ca  noc.

So tys wsi Chro le wnioskowa  o ustawienie wi kszej liczby koszy, ponadto zg osi , e
we wsi nie wiec  dwie lampy, w pobli u wietlicy i so tysa.

So tys wsi Kaczek poinformowa a, e miejscowy rolnik rozje a naprawiony rów.
Poinformowa a, e we wsi 10 lamp wieci si  ca  noc.

So tys wsi Mszanowo zapyta a, czy to prawda, e b dzie chodnik.

So tys wsi Pacó towo wnioskowa a o wymian  lampy k/ wietlicy i palcu zabaw, na
osiedlu lampy w czaj  si  o 5-tej. To zbyt wcze nie, wystarczy o 7-mej.

Radny Cezary Kawiecki poinformowa , e ta lampa jest r cznie sterowana i na to trzeba
zwróci  uwag  w Zak adzie Energetycznym.

Radny Roman Sienkowski stwierdzi , e z Zak adem Energetycznym zawsze by y
nieporozumienia w tym zakresie.

Radna Barbara Grzywacz mówi a o polnej drodze z Jamielnika w kierunku I awy, w
ubieg ym roku by a remontowana - nawieziona do  grub  warstw lu i okaza o si ,
e sp ywa to na posesj  i zebrano warstw , wykopano rowek, który mia  odprowadza

wod  z drogi. Pod koniec lutego zebra o si  tam 15 mieszka ców, so tys i ja,
obejrzeli my t  drog , wygl da a fatalnie, grunt by a jeszcze zamarzni ty, a ci gle pada
deszcz, dodatkowo niszczy y j  samochody le ne. Stan tej drogi zosta  uwieczniony na
zdj ciach. Petycj  mieszka ców w tej sprawie dzisiaj przywioz am do Urz du, nadmieni
trzeba, e t  drog  trzy razy w tygodniu pogotowie ratunkowe dowozi pacjenta na dializy.
W gminie na pewno takich dróg jest wi cej, mo e nale oby zorientowa  si  w
mo liwo ciach wynaj cia maszyny do kruszenia kamieni i tym utwardza  drogi, bo
posypywanie czymkolwiek nie zdaje egzaminu. W imieniu mieszka ców, so tysa i swoim
prosi a o zaj cie si  spraw .

So tys wsi Jamielnik wyja ni , e droga by a nawieziona 4 lata temu, a warstwa
zebrana w ubieg ym roku i powsta  problem wody. Win  ponosz  mieszka cy, którzy
domagali si  wyrównania drogi. Wspomnia  o drodze na Stud .

Wójt odpowiedzia , e powoli opanowujemy sytuacj .

Radny Kazimierz Mikuczy ski wnioskowa  o ustawienie pojemników na plastik i szk o
na przystanku autobusowym. Zg osi  spraw  nie sprz tania plakatów ze s upa
og oszeniowego, które pó niej wiatr roznosi po wsi.

Radny Roman Sienkowski zapyta , kto ma sprz ta  przystanki autobusowe, zdaniem
radnego korzystaj  g ównie pasa erowie busów, mo e kierowca powinien sprz ta .

Wójt odpowiedzia , e spraw  t  so tysi w Chro lu i Jamielniku sami za atwiaj .
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Radna Halina Wolska uwa a, e przystanek na dolnym Bratianie za mieca m odzie
siedz ca tam wieczorami, na górnym Bratianie jest czysto.

So tys wsi Nawra wnioskowa  o ograniczenie tona u na drodze w kierunku Marz cic,
ci kie samochody niszcz  drogi.

Ad 8
Podj cie uchwa y w sprawie zmiany bud etu gminy na rok 2007.
Projekt zmian w bud ecie omówi a Skarbnik Gminy Ewa pi ewska:
- zmniejszenie dochodów z tytu u wp ywu do bud etu cz ci zysku Gospodarstwa
Pomocniczego o 6010 z .
- zwi kszy a si  cz  równowa ca subwencji ogólnej o 1821 z .
- dzia  852 pomoc spo eczna – korekta dotacji:
  zasi ki sta e zwi kszone o 165.097 z .
  sk adki op acane za wiadczeniobiorców zmniejszono o 400 z .
  dotacje na zapomogi (zadania zlecone)zmniejszy y si  o 1.349 z .
  dotacje na zapomogi (zadania w asne) zmniejszy y si  o 75.833 z .
  zwi kszy a si  dotacja na dzia alno  Gminnego O rodka Pomocy Spo ecznej o 420 z .
  dotacja na specjalistyczne us ugi opieku cze zwi kszy a si  o 119 z .
  do ywianie zmniejszenie o 349 z .
- w dziale 900 planowane by y rodki na dofinansowanie w asnych inwestycji (zakup
samochodu z funduszu ochrony rodowiska) 333.990 z . okaza o si , e ten Fundusz nie
udziela dotacji lecz po yczki, dlatego proponowa a zdj  z bud etu.
Plan dochodów przed zmianami 17.687.596 z ., po zmianach 18.533.079 z .
zmiany wydatków:
dzia  600: odpis na zak adowy fundusz wiadcze  socjalnych w dziale transport i

czno  4828 z . (6 pracowników),
dzia  750 Urz d Gminy:
- zmniejszono odpis na zak adowy fundusz wiadcze  socjalnych o 743 z .
- rozdz. 75095 zakup materia ów i wyposa enia zosta o zwi kszone o 106.550 z . i
rezerwa 149916 z . (s  to rodki z subwencji o wiatowej, które nie zosta y przeznaczone
na o wiat  i w sytuacji, kiedy gmina nie otrzyma dodatkowych pieni dzy na podwy ki
nauczycieli zostan  one przeznaczone na wynagrodzenia),
dzia  852 pomoc spo eczna
rozdz. 85212 - rodki na wiadczenia spo eczne, 3% z nich na obs ug  zadania zostanie
przeniesione do innych paragrafów, pozosta e wydatki skorygowano stosownie do
zmniejszonych lub zwi kszonych dotacji,
- w dziale 900 zmniejszenie o 60 tys.z . dlatego, e nie b dzie dotacji na zakup
samochodu.
Ogó em wydatki przed zmianami 18.814.458 z ., zwi kszenie o 428.638 z . ,
zmniejszenie 140.427 z . , plan wydatków po zmianach 19.102.714 z .
W za czniku inwestycyjnym zosta  wprowadzony zakup samochodu 311 100 z ., z
czego 31.100 z . wk ad w asny, natomiast 280 tys. planowana jest po yczka z Funduszu
Ochrony rodowiska.

Nie zg oszono pyta  i uwag do przedstawionego projektu.

Przewodnicz cy Rady przedstawi  projekt uchwa y w sprawie zmiany bud etu gminy na
rok 2007.
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W g osowaniu, Rada Gminy, 12 g osami za i 3 g osami wstrzymuj cymi si , nie
by o g osów przeciwnych, podj a uchwa  nr V/25/07 zmieniaj  uchwa  Nr
III/12/06 z dnia 28 grudnia 2006r. w sprawie uchwalenia bud etu Gminy Nowe
Miasto Lubawskie. Uchwa a stanowi za cznik nr 6.

Ad 9
Podj cie uchwa y w sprawie zaci gni cia kredytu d ugoterminowego.

Skarbnik Gminy poinformowa a, e uchwa a w tej sprawie zosta a ju  podj ta, ale
Regionalna Izba Obrachunkowa j  uchyli a dlatego, e deficyt w bud ecie jest mniejszy,
ani eli planowany kredyt, ale gmina zamierza z tego kredytu pokry  równie  wydatki na
inne inwestycje. W tej uchwale proponujemy zapis „zaci gni cie kredytu

ugoterminowego na sp at  deficytu i wcze niej zaci gni tych zobowi za ”.

Przewodnicz cy Rady zapyta , czy taki zapis w uchwale nie spowoduje, e bank udzieli
nam kredytu komercyjnego.

Skarbnik odpowiedzia a, e prawdopodobnie nie, bo w uchwale bud etowej jest
zapisane, e kredyt b dzie przeznaczony na budow  szko y. Musi on by  rozliczony
fakturami.

Przewodnicz cy Rady przedstawi  projekt uchwa y.

W g osowaniu, Rada Gminy, 12 g osami za i 3 g osami wstrzymuj cymi si , nie
by o g osów przeciwnych, podj a uchwa  nr V/26/07 w sprawie zaci gni cia
kredytu d ugoterminowego. Uchwa a stanowi za cznik nr 7.

Ad 10
Podj cie uchwa y w sprawie zarz dzenia wyborów so tysów i rad so eckich w so ectwach
Gminy Nowe Miasto Lubawskie.

Uzgodniono, e zebrania odb  si  w terminie po 10 kwietniu br.

Przewodnicz cy Rady przedstawi  projekt uchwa y w tej sprawie.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  Nr V/27/07 w sprawie
zarz dzenia wyborów so tysów i rad so eckich w so ectwach Gminy Nowe Miasto
Lubawskie. Uchwa a stanowi za cznik nr 8.

Wójt i Przewodnicz cy Rady podzi kowali so tysom za wspó prac  w mijaj cej kadencji i
wr czy  upominki ksi kowe.

Ad 11
Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara przedstawi  projekt uchwa y w sprawie
rozwi zania Zwi zku Gmin Trasy Kopernika skiej Drogi Mi dzyregionalnej Nr 52.

Odczyta  pismo Przewodnicz cego Zwi zku, które stanowi za cznik nr 9.

Nie zg oszono pyta  i uwag.
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W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  Nr V/28/07 w sprawie
rozwi zania Zwi zku Gmin Trasy Kopernika skiej Drogi Mi dzyregionalnej Nr 52.
Uchwa a stanowi za cznik nr 10.

Ad 11a.
Podj cie uchwa y w sprawie zaci gni cia po yczki d ugoterminowej.

Skarbnik Gminy wyja ni a, e po yczka ta jest przeznaczona na zakup mieciarki.
Faktycznie kredyt sp aca oby Gospodarstwo Pomocnicze z dochodów uzyskiwanych z
wywozu nieczysto ci b dzie wp aca o do Urz du Gminy, a gmina kwartalnie b dzie
sp aca a. Istnieje mo liwo  cz ciowego umorzenia kredytu.

Przewodnicz cy rady przedstawi  projekt uchwa y w tej sprawie.

W g osowaniu, Rada Gminy, 11 g osami za i 4 g osami wstrzymuj cymi si , nie
by o g osów przeciwnych, podj a uchwa  nr V/29/07 w sprawie zaci gni cia
po yczki d ugoterminowej. Uchwa a stanowi za cznik nr 11.

Ad 12
Odpowiedzi na zapytania i wnioski udzieli  Wójt:

- insp. Sobczyk wspólnie z Gospodarstwem Pomocniczym podejmie dzia ania w
kierunku zakupu koszy,

- szereg dróg jest naprawionych, w Radomnie, w kierunku Kliniki Pana
Soko owskiego, nawi zali my kontakt z cegielni  i szukamy twardego t ucznia na
drogi, by  mo e wspólnie z gmin  Kurz tnik zlecimy geologom wykonanie
badania w celu znalezienia w asnego materia u,

- droga w Jamielniku zosta a wykonana na yczenie Pani Granicy, byli my
przekonani, e tak b dzie,

- zg oszenia w sprawie pomników postaramy si  za atwi .
- na wnioski radnego Kawieckiego zg oszone na poprzedniej Sesji odpowiedzi

wp yn y,
- w sprawie drogi w kierunku Marz cic, Wójt zwróci uwag  policjantom.

Nast pnie radni dyskutowali w sprawie mo liwo ci pozyskania t ucznia na drogi.

Przewodnicz cy Rady wyja ni  spraw  wykre lenia z porz dku obrad uchwa y
dotycz cej udzia u gminy w realizacji programu profilaktycznego chorób nowotworowych,
poinformowa , e prawo zabrania Radzie podejmowania uchwa y o zabezpieczeniu
rodków w bud ecie na przysz e lata - 2008 i 2009. Prawdopodobnie w tej sprawie

zostanie podpisane porozumienie.

Ad 13
W zwi zku z wyczerpaniem porz dku obrad, Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw
Wodara zamkn  obrady V Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie.

sekretarz obrad                                                                  Przewodnicz cy Rady Gminy

Ireneusz Kowalski                                                                    Miros aw Wodara


